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Protokół nr LIX/23 z sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 27 września 

2023 r.  

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady LIX sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji otworzył o godz. 1300 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza. Następnie powitał 

wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot.  – lista obecności radnych), osoby 

uczestniczące w transmisji sesji, kierowników, dyrektorów, naczelników jednostek 

organizacyjnych Powiatu, a także Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Pszczynie p. Grzegorza Kołoczka oraz Komendanta Powiatowego Policji 

w Pszczynie p. Grzegorza Bonalskiego (zał. nr 2 do prot. – lista obecności gości).  

Kolejno poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady  

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obrazi dźwięk. 

Z kolei przebieg sesji zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash),  

nagranie to stanowić będzie załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również,  

iż obrady odbywać się będą zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku 

informacyjnego RODO w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego. Kontynuując poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności  

na oprogramowaniu Esesja. Następnie przekazał, że ustawowy skład Rady wynosi  

23 radnych i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, w sesji uczestniczy 21 radnych.  

Obecni w chwili rozpoczęcia obrad: 

1. Andrzej Babiński 

2. Barbara Bandoła 

3. Roman Bańczyk 

4. Bogumiła Boba 

5. Damian Cieszewski 

6. Helena Gąska 

7. Zdzisław Goik 

8. Zdzisław Grygier 

9. Danuta Kocurek 

10. Wojciech Lala 

11. Waldemar Lipus 

12. Marek Lucjan 

13. Aleksander Malcher 

14. Janusz Orlik 

15. Józef Pabin 
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16. Michał Pudełko 

17. Stefan Ryt 

18. Paweł Sadza 

19. Krzysztof Spyra 

20. Krystian Szostak 

21. Marian Szwarc 

22. Grzegorz Wanot 

23. Alojzy Wojciech 

Przewodniczący Rady przekazał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie przekazał, że wszyscy radni 

otrzymali porządek obrad (zał. nr 3 do prot.), w związku z tym zapytał, czy ktoś 

z radnych, bądź Zarządu zgłasza jego uzupełnienie? Wobec braku chętnych 

do zabrania głosu przekazał, że obrady sesji odbędą się zgodnie z porządkiem 

obrad, przekazanym w terminie 7 – dniowym. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 30 sierpnia 2023 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z LVIII sesji Rady z dnia 30 sierpnia 2023 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonego do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał pod głosowanie imienne, projekt 

protokołu z LVIII sesji Rady Powiatu (podczas głosowania na sali obrad obecnych 

było 21 radnych) (zał. nr 4 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 20 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie większością głosów przez Wysoką Radę. 
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Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym 

poprosił Wicestarostę o jego przedstawienie.  

Wicestarosta przedstawił sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu Pszczyńskiego  

w okresie od dnia 30 sierpnia do dnia 26 września 2023 r. (zał. nr 5 do prot.). Poza 

treścią sprawozdania dodał, że na oprogramowaniu Esesja zamieszczona została 

informacja nt. aktualnej sytuacji rynku pracy w Powiecie Pszczyńskim. Przekazał, 

że 25 września br. Samorząd Województwa Śląskiego obchodził swoje 25-lecie, 

z okazji którego w Sali Narodowej Orkiestry Symfonicznej Polskiego Radia 

w Katowicach odbyła się uroczysta gala z udziałem samorządowców z całego 

Śląska. Zwrócił uwagę, że podczas gali Marszałek Województwa Śląskiego Jakub 

Chełstowski oraz współtwórca reformy administracyjnej prof. Jerzy Buzek 

podziękowali tym, którzy z pasją i zaangażowaniem przyczynili się do kształtowania 

historii i rozwoju naszego regionu zarówno na poziomie województwa, 

jak i poszczególnych gmin i powiatów. Dodał, że jest jemu niezmiernie miło 

zakomunikować, że w gronie pięciu starostów wyróżnionych statuetką „Super 

Starosta” była p. Starosta Barbara Bandoła, której serdecznie pogratulował. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś zapytania  

do ww. sprawozdania, wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt 

porządku obrad. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia.  

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy zmiany Uchwały  

Nr XLVIII/396/22 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 21 grudnia 2022 r. 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu pszczyńskiego na rok 2023, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 
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Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XLVIII/396/22 Rady Powiatu Pszczyńskiego z dnia 21 grudnia 

2022 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 

na terenie powiatu pszczyńskiego na rok 2023 i poddał go pod głosowanie 

imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) 

(zał. nr 7 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIX/466/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/396/22 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie ustalenia rozkładu godzin 

pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu pszczyńskiego na rok 2023,  

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 8 do prot.). 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zamiaru likwidacji 

Branżowej Szkoły I stopnia w Woli wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, ul. Poprzeczna 1a, po czym poprosił 

o przedstawienie opinii przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia w Woli wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, ul. Poprzeczna 1a i poddał go pod 

głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 21 

radnych)(zał. nr 9 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 17 głosów 

przeciw - 3 głosy 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIX/467/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zamiaru likwidacji Branżowej Szkoły I stopnia w Woli 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli,  

ul. Poprzeczna 1a, została przyjęta pozytywnie większością głosów przez Radę 

Powiatu (zał. nr 10 do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy zamiaru 

likwidacji Technikum nr 2 w Woli wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, ul. Poprzeczna 1a, po czym poprosił 

o przedstawienie opinii przez jedną Komisję Stałą Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały,  

wobec braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zamiaru likwidacji Technikum nr 2 w Woli wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych i Ogólnokształcących w Woli, ul. Poprzeczna 1a, i poddał go  

pod głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było  

21 radnych)(zał. nr 11 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 17 głosów 

przeciw - 3 głosy 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIX/468/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zamiaru likwidacji Technikum nr 2 w Woli 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących 

w Woli, ul. Poprzeczna 1a, została przyjęta pozytywnie większością głosów przez 

Radę Powiatu (zał. nr 12 do prot.). 
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Ad. 4.4) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy utworzenia 

dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych dla I Liceum Ogólnokształcącego im. Bolesława Chrobrego 

w Pszczynie, po czym poprosił o przedstawienie opinii przez jedną Komisję Stałą 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Radny Alojzy Wojciech przekazał, że chciał zabrać głos po uchwałach w sprawie 

likwidacji szkół w Woli. Zwrócił uwagę, że zgodnie z powszechnie znaną zasadą  

„do trzech razy sztuka” chciałby życzyć społeczności Woli, by kiedyś powstała tam 

jednak szkoła ponadpodstawowa, która będzie dumą jej mieszkańców. Przekazał, 

że chciałby, aby powstała szkoła, która będzie najlepszą formą promocji tej 

miejscowości. Dodał, że wierzy i jest przekonany, że taki czas nadejdzie, a Wola jako 

największa poza Pszczyną miejscowość naszego Powiatu, zwyczajnie zasługuje 

na porządną szkołę. 

Przewodniczący Rady wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, odczytał 

projekt uchwały w sprawie utworzenia dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bolesława Chrobrego w Pszczynie i poddał go pod 

głosowanie imienne (podczas głosowania na sali obrad obecnych było 

21 radnych) (zał. nr 13 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 19 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr LIX/469/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie utworzenia dodatkowej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych dla I Liceum 

Ogólnokształcącego im. Bolesława Chrobrego w Pszczynie, została przyjęta 

pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 14 do prot.). 
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Ad. 4.5) 

Prowadzący obrady przekazał, iż następny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2023 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii 

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 16 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, wobec braku chętnych 

do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Pszczyńskiego na 2023 rok i poddał go pod głosowanie imienne (podczas 

głosowania na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 17 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 21 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr LIX/470/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2023 rok, 

została przyjęta pozytywnie jednogłośnie przez Radę Powiatu (zał. nr 18 do prot.). 

Ad. 4.6) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023 – 2030, 

po czym udzielił głosu Wicestaroście. 

Wicestarosta poprosił o udzielenie głosu Markowi Dutkowskiemu Skarbnikowi 

Powiatu. 

Skarbnik poprosił o wprowadzenie autopoprawki do ww. projektu uchwały, zgodnie 

z załącznikiem nr 19 do protokołu. 
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Kolejno Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie 

Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię  

Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 15 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 16 

do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 25 września 2023 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023 – 2030  

wraz z autopoprawką i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania  

na sali obrad obecnych było 21 radnych) (zał. nr 20 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 19 głosów 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 2 głosy 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr LIX/471/23 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2023 - 2030, została przyjęta pozytywnie większością 

głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 21 do prot.). 

Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi 

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji Rady Powiatu nie została złożona 

żadna interpelacja, a jedynie zapytanie przez radnego Zdzisława Grygiera oraz 

wniosek przez radnego Alojzego Wojciecha. Kolejno poinformował, że ponadto 

do Biura Rady wpłynęła odpowiedź na kwestie poruszone przez radnego Aleksandra 

Malchera podczas sesji Rady Powiatu w dniu 30 sierpnia 2023 r. związane 

z procesem restrukturyzacji Szpitala Joannitas w Pszczynie. Ponadto poinformował, 

że w dniu dzisiejszym do Biura Rady wpłynęła odpowiedź na interpelację radnego 

Zdzisława Grygiera, która została złożona w okresie międzysesyjnym, tj. w dniu 
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14 września br. W związku z powyższym zapytał, czy uzyskane odpowiedzi 

wymagają doprecyzowania? Wobec braku chętnych do zabrania głosu, zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady, 

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. Wobec powyższego 

zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Andrzej Babiński złożył interpelację w sprawie usunięcia kolizji ścieżek 

rowerowych w Pszczynie i Goczałkowicach-Zdroju (załącznik nr 22 do protokołu).  

Przewodniczący Rady przekazał, że rozumie, iż wszystko zostało zawarte w treści 

interpelacji. Kolejno wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, zamknął ten 

punkt porządku obrad. 

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, 

czy oświadczenia?  

Radny Wojciech Lala w imieniu własnym oraz radnych złożył podziękowania  

Wydziałowi Promocji Powiatu i Integracji Europejskiej za bardzo dobre przygotowanie 

sztandarowej imprezy „Żubrowisko”. Dodał, że chciałby zaznaczyć, co zresztą radni 

wiedzą, iż osobiście zna się trochę na tym fachu i pracuje 30 lat w tej branży.  

Przekazał, że mnóstwo pracy zostało włożone w imprezę, która trwała kilka godzin,  

zaś przygotowania do niej prawie rok. Dodał, że jest to impreza, która może 

powiedzieć, ma wydźwięk ogólnokrajowy, dlatego tym bardziej gratuluje 

pracownikom Wydziału. Wyraził zadowolenie, że od wielu lat Powiat robi imprezę 

wspólnie z Urzędem Miasta, która służy zarówno Miastu Pszczyna, jak i Powiatowi 

Pszczyńskiemu. Dodał, że praktycznie, jak kończy się jedna impreza we wrześniu, 

to już myśli się o następnej, zatem można powiedzieć, że pracuje się nad nią prawie 

rok. Zwrócił uwagę, że był, to jubileuszowy wydźwięk imprezy, z okazji czego 

przygotowano bardzo fajną płytę, która zostanie na zawsze, na wieki, bo być może 
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kiedyś nie będzie imprezy, ale płyty zostaną. Przekazał, że jest to uhonorowanie 

nie tylko pracy samorządowców, Wydziałów Urzędu Miasta, czy Powiatu, ale też 

zespołów, które bardzo często grają  amatorsko i „spinają się” na „Żubrowisko”. 

Dodał, że w tym roku była bardzo poważna „spina”, czyli bardzo poważne podejście 

do tematu, bowiem było co przygotowywać. Ponownie pogratulował, wyrażając 

nadzieję, że jego wypowiedź będzie tzw. „uściskiem dłoni prezesa” i nie mówi 

o swojej dłoni, tylko Rady Powiatu. Dodał, że jego zdaniem poza wspomnianym 

uściskiem należy się pracownikom Wydziału i nie ukrywa, że patrzy w tej sprawie 

w kierunku Zarządu Powiatu, choć wie, że jest trudno, jednak taki „uścisk dłoni” 

Zarządu Powiatu również byłby dobry. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jest to ciekawa i słuszna sugestia,  

choć przedmówca przesadził z prezesem, ale oczywiście gratulacje należą się 

całemu zespołowi przygotowującemu festiwal. 

Radna Danuta Kocurek przekazała, że jej wniosek skierowany jest do Powiatowego 

Zarządu Dróg w Pszczynie i dotyczy drogi z Gilowic do Międzyrzecza (załącznik 

nr 23 do protokołu). Dodała, że jest to droga, która biegnie przez las, zaś wniosek 

na prośbę mieszkańców dotyczy ponownego utwardzenia pobocza i skrajnie jezdni. 

Wyjaśniła, że budowana jest droga S1 przebiegająca przez Gminę Miedźna  

i na chwilę obecną na tym odcinku drogi jest bardzo duże natężenie ruchu, z uwagi  

na częściowo zamykany most z Woli do Międzyrzecza, w związku z czym droga jest 

zamknięta. Dodała, że zamknięta jest również droga w kierunku Jedliny i cały ruch 

zostaje przerzucony przez Gilowice drogą z Gilowic do Międzyrzecza, stąd jej 

prośba. Zwróciła uwagę, że są tam już wyrwy, oberwany asfalt, idzie jesień, będzie 

już mokro, dlatego poprosiła, żeby zwiększyć bezpieczeństwo i utwardzić pobocza. 

Radny Alojzy Wojciech przekazał, że jego głos nie będzie wnioskiem, ani 

oświadczeniem, jednakże chciałby zwrócić się z uwagą. Mianowicie na dzisiejszej 

sesji Rada podjęła uchwałę upoważniającą Zarząd Powiatu do zawarcia umowy 

z Gminą Pszczyna na pomieszczenia w szkole przy ul. Batorego, co jest bardzo 

dobre, bowiem taka była potrzeba, co doskonale rozumie. Przekazał, że chciałby 

jednak nawiązać do czegoś innego, mianowicie swojego czasu, kilka miesięcy temu 

w jednym z protokołów Zarządu Powiatu można było odczytać, że Zarząd zwrócił się 

do Burmistrza Pszczyny z prośbą o przejęcie szkoły. Dodał, że na jednym 

z posiedzeń Zarządu, co wie z protokołów była taka uwaga, choć nie wie, 

czy dotyczyło, to bezpłatnego, nieodpłatnego, czy płatnego, jednak odpowiedź 
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Pszczyny była taka, że jak dokonają stosownej wyceny, to odpowiedzą  

na ewentualną propozycję i nie ma nic w tym złego, że Zarząd w ten sposób 

rozmawiał. Kolejno przekazał, że chciałby jednak podkreślić potrzebę i rolę Rady 

Powiatu, bowiem w szkole, o której mówi, dzieci uczą się już, bo była taka potrzeba.  

Dodał, że z kolei dwa dni temu na posiedzeniu Komisji, na pytanie, jaki będzie koszt 

utrzymania pomieszczeń, radni nie uzyskali odpowiedzi. Zwrócił uwagę, że dziś Rada 

Powiatu, która powinna pierwsza, po informacji Zarządu Powiatu, podjąć uchwałę 

upoważniającą do tego typu działań, podejmuje uchwałę, nadal nie wiedząc, 

na jakich ma się, to odbywać warunkach. Dodał, że jednocześnie uchwała pozwoli 

Zarządowi Powiatu spisać z Burmistrzem Pszczyny stosowną umowę. W związku 

z powyższym chciałby prosić, żeby kolejność jednak była inna i rola Rady Powiatu 

nie była tylko na dostawkę. Dodał, że w tym wszystkim właśnie o to jemu chodziło, 

żeby porządek był taki, jaki być powinien. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że jego zdaniem kolejność  

w żaden sposób nie została zachwiana, bowiem kwestia zapisów umownych,  

jest działalnością zwykłą Zarządu Powiatu. Kolejno zapytał Wicestarostę, czy chodzi  

o salę gimnastyczną? Przekazał, że Rada Powiatu podjęła uchwałę dotyczącą  

prawa oświatowego, czyli w zakresie korzystania z innych obiektów niż powiatowe,  

stąd potrzebna jest zgoda Rady. Dodał, że jeśli chodzi o warunki finansowe, 

to z pewnością Wicestarosta przedłoży informacje, jakie zostaną zaproponowane 

przez Gminę Pszczyna. Kolejno wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, 

zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 8 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja w informatorze dla radnych umieszczone zostały: apel szefów związków 

zrzeszających samorządy w sprawie dalszej destabilizacji finansów jst w związku  

z zapisami ujętymi w ustawie okołobudżetowej na rok 2024, dane NIK o ubytkach  

w dochodach JST, które ZPP opublikował na stronie www, tj. tabela z zestawieniem 

danych dla wszystkich powiatów ziemskich - autorstwa dr Jana Macieja 

Czajkowskiego, informacja o działaniach podjętych przez Parlamentarzystów 

w związku z przekazanym wystąpieniem Starosty, Burmistrza i Wójtów Gmin Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie pilnego przeliczenia ryczałtu dla Szpitala Joannitas 

w Pszczynie wraz z dokumentami źródłowymi. Następnie podał, że kolejna sesja 

odbędzie się w dniu 25 października br. o godz. 1300. Kolejno zapytał, czy ze strony 
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Zarządu Powiatu będą jakieś informacje bieżące, wobec braku chętnych do zabrania 

głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 9 Zamknięcie obrad LIX sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady dziękując za obecność,  

zamknął obrady LIX sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji o godz. 1342, 

wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi  

załącznik nr 24 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


